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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 29.09.2022 

 

Prítomní: Ružena Opálková, starostka obce 
      PhDr. Zlatica Opáleková – hlavná kontrolórka obce 

                  Ivan Slezák 
       Miroslav Vadovič 
                  Jozef Vadovič 
       Peter Poliak 
                  Ľuboš Debrecký 
                  Monika Martinkovičová 
                   
Ospravedlnený: Ing. Peter Pilát 

 

Program:  
 
    1. Otvorenie. 
    2. Schválenie programu zasadnutia. 
    3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a uznesenia. 
    4. Kontrola uznesení zo dňa 29.6. 2022. 
    5. Interpelácie poslancov.  
    6. Všeobecne záväzné nariadenie obce č.1/2022 o udržiavaní čistoty v obci a ochrane    
         verejnej zelene. 
    7. Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole. 
    8. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2023-2025. 
    9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na r. 2023 -2025. 
    10. Schvaľovanie návrhu rozpočtu na r. 2023 – 2025. 
    11. Správa audítora za rok 2021. 
    12. Stav finančných prostriedkov k 28.9.2022. 
    13. Rôzne. 
    14. Diskusia. 
    15.Záver.  
 
     
1. Otvorenie. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Šelpiciach otvorila a viedla Ružena Opálková, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov, skonštatovala, že počet prítomných poslancov 
je 6,  t. j. obecné zastupiteľstvo v Šelpiciach je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  
Návrh programu bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ. 
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2. Schválenie programu zasadnutia. 
- program zasadnutia bol schválený. Starostka požiadala o doplnenie bodu programu – 
žiadosť p. Gabriely Jurčovej vo veci ukončenia nájomnej zmluvy na priestory Bar Tornádo. 
Poslanci tento bod schválili.  

 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a uznesenia, návrhovej komisie. 
- zapisovateľ: Tatiana Chmelařová 
- overovatelia zápisnice a uznesenia: Peter Poliak, Ľuboš Debrecký. 
 
4. Kontrola uznesení zo dňa 29.6.2022. 
- splnené. 
 
  5. Interpelácie poslancov.  
- poslanec Ľ. Debrecký sa dotazoval prečo obec uhradila výdavky za výkop a vývoz zeminy 
pri realizácii výsadby na ulici Hlavná. Starostka odpovedala, že pri výkopových prácach 
a vysádzaní kríkov a stromov bolo potrebné vybrať časť zeminy, ktorá bola nekvalitná a plná 
kameniva, nakoľko sa v tejto časti robila kanalizácia a chodník a bolo potrebné doplnenie 
úrodnej zeminy na výsadbu. Ďalej upozornil na odvodňovací kanál na ulici Za humnami parc. 
č. 113/3 /p. Kučerová/, ktorý bol premostený a osadený otvor šachty nemá rozmer 1m x 1m 
ako bolo telefonicky dohodnuté so stavebníkom. Upozornil na betónový základ oplotenia na 
hranici kanála.  
- reagoval aj poslanec P. Poliak, že v kanáli sú zvyšky betónu, ktoré môžu spôsobiť v prípade 
prívalového dažďa upchanie kanálu. Starostka o tejto skutočnosti upovedomí stavebníka. 
- poslanec J. Vadovič sa opýtal hl. kontrolórky na  schvaľovanie  investičných akcií a ich 
následné dofinancovanie. Hl. kontrolórka odpovedala, že musia byť predložené aspoň tri 
cenové ponuky a vyberie sa najvhodnejšia. A ak je investícia schválená v rozpočte nie je 
potrebné ďalšie schvaľovanie. 
 
6. Všeobecne záväzné nariadenie obce č.1/2022 o udržiavaní čistoty v obci a ochrane    
     verejnej zelene. 
- starostka informovala o proteste prokurátora napadnutého VZN č. 1/2013 zo dňa 22.4.2013 
o udržiavaní čistoty na území obce, ktoré nebolo aktualizované v zmysle novelizácie zákona, 
že  miestne komunikácie a chodníky  v zimnom období udržiava obec. Z tohto dôvodu 
predmetné VZN bolo zrušené a nahradené novým VZN č. 1/2022. 
     
7. Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole. 
- hl. kontrolórka predniesla správu o vykonanej kontrole, ktorú obecné zastupiteľstvo zobralo 
na vedomie. 
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8. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2023-2025. 
- poslancom bol v riadnom termíne zaslaný návrh rozpočtu na rok 2023-2025. Starostka 
konštatovala, že by bolo vhodné rozpočet schváliť z dôvodu blížiacich sa volieb do orgánov 
samosprávy obcí, aby pre nové zastupiteľstvo nevznikla situácia rozpočtového provizória.   
 
 
9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na r. 2023 -2025. 
- hl. kontrolórka návrh rozpočtu odporučila schváliť.  
 
10. Schvaľovanie návrhu rozpočtu na r. 2023 – 2025. 
- návrh rozpočtu na rok 2023 bol poslancami schválený. Rok 2024-2025 sa berie na vedomie. 
 
 11. Správa audítora za rok 2021. 
- poslanec p. P. Poliak prečítal hodnotiacu správu audítora za rok 2021, ktorá bude zverejnená 
na web stránke obce. 
 
12. Stav finančných prostriedkov k 28.9.2022. 
- starostka obce oboznámila prítomných o stave finančných prostriedkov na jednotlivých 
účtoch obce k 28.9.2022, ktoré budú tvoriť prílohu k uzneseniu. 
 
13. Žiadosť p. Gabriely Jurčovej vo veci ukončenia nájomnej zmluvy na priestory Bar 
Tornádo (doplnenie bodu programu). 
- starostka informovala o doručení žiadosti p Jurčovej ako nájomníčky nebytových priestorov- 
Bar Tornádo, v ktorej žiada o predĺženie termínu ukončenia nájomnej zmluvy do 16.10.2022, 
ďalej o špecifikáciu nedoplatku za energie ako i zníženie dĺžnej sumy z pandemického 
obdobia. Starostka vysvetlila vzniknutú situáciu s tým, že p. Jurčová porušila takmer všetky 
náležitosti zmluvy o nájme nebytových priestorov, nereagovala na písomné výzvy 
a upozornenia žiadnym spôsobom a nepožiadala v čase pandemickej situácie o úľavu 
prípadne odpustenie nedoplatkov. Poslanci odporučili starostke o poradenstvo z právnikom. 
 
14. Diskusia. 
- oboznámenie so zriadením výdajne odberných  oprávnení na obci č. 42 – krízové riadenie, 
- 29.9.2022 kontrola na úseku Civilnej ochrany a krízového riadenia, 
- informácia o poskytnutí finančnej podpory z Slovenská agentúra životného prostredia – 
národný projekt Zelené obce, zameraný na zachovanie a obnovu biodiverzity a ekosystémov 
vo výške 8 257,- EUR, 
- informácia od spol. FCC – o novoprijatej legislatíve od 1.1.2023 Zákon o odpadoch, 
- informácia o zaregistrovaných kandidátoch na starostu obce a poslancov OZ. 
 
15.Záver.  
- záverom starostka poďakovala poslancom, pracovníkom obecného úradu, hl. kontrolórke, 
všetkým organizáciám pôsobiacich v obci ako i všetkým prítomným za podporu a pomoc 
počas jej dvanásťročného pôsobenia vo funkcii starostky obce a zasadnutie ukončila. 
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Zapísala:  Tatiana Chmelařová                   ......................................... 
 
Overovatelia:             Peter Poliak               ......................................... 
 
                Ľuboš Debrecký   ......................................... 
 

 
 
 
 

                                                                                                   Ružena Opálková 
                                                                                          starostka obce 

 
 
 
 
 
 
        
 
 
 
 

 
 

 


